

# REACH 环保声明

## REACH Environmental Declaration

按照欧盟 REACH 法规（即欧盟法规（EC）No 1907/2006，是关于化学品的注册、评估、授权和限制的法规），不包含超过 REACH 法规规定阈值的 233 种高度关注物质（SVHC）中的任何一种。引用的 SVHC 清单于 2023 年 1 月 17 日通过 ECHA 新闻稿“ECHA/NR/23/02”发布。

In accordance with the EU REACH Regulation (EU Regulation (EC) No 1907/2006, which is the regulation on the registration, assessment, authorization and restriction of chemicals), it does not contain any of the 233 substances of high concern (SVHCS) which exceed the thresholds set out in the REACH regulation. The list of SVHC cited was issued on 17 Jan 2023 via the ECHA press release "ECHA/NR/23/02".

上海川土微电子有限公司本着对环境及客户负责任的理念，郑重做出如下承诺和声明：

- 1) 满足 REACH 法规附件 17 生产、销售和使用某些危险化学品、混合物和物品的限制清单要求；
- 2) 满足 SVHC（高度关注物质清单）要求；
- 3) 满足 REACH 法规要求的其它条款/限制项目要求；

Based on the concept of being responsible for the environment and customers, Shanghai Chipanalog Microelectronics Co, Ltd solemnly makes the following commitments and declarations:

- 1) Meet the requirements of REACH ANNEX XVII Restrictions on the Manufacture, Placing on the Market and Use of Certain Dangerous Substances, Mixtures and Articles.
- 2) Meet the requirements of SVHC (Substances of Very High Concern) ;
- 3) Meet the requirements for other items of Restrictions on the Manufacture, Placing on the Market and Use of Certain Dangerous Substances, Mixtures and Articles.

具体要求如下：

The specific requirements are as follows:

- A. 我司所供产品完全满足 REACH 法规附件 17 限制清单要求，各项限制物质在相关产品中未超过标准要求。

The products provided by our company fully meet the requirements of REACH ANNEX XVII Restrictions on the Manufacture, Placing on the Market and Use of Certain Dangerous Substances, Mixtures and Articles, and the restricted substances in the relevant products do not exceed the standard requirements.

- B. 所有均质材料中 SVHC 含量不超过 1000ppm

All homogeneous material contains SVHC <1000ppm

适用的产品系列，更新于 2023.2.13

**Applicable product series, updated on the Feb 13<sup>th</sup>, 2023**

产品系列/Product series	SVHC 状态/SVHC Status
所有供货的产品/All	无/ND (Not detected)

上海川土微电子有限公司  
Shanghai Chipanalog Microelectronics Co, Ltd

质量部

Quality Department

2023-02-13

本声明书一经签订，在重新签订新的协议/声明书之前永久有效，但 REACH 法规 附件 17 和 SVHC 每年会不定期更新，本公司有义务随时了解法规动态，掌握产品有害物质含有状况，如有不符合 REACH 法规要求时，我们将及时反馈给贵司，并重新签核本声明，如未反馈，则可视为我司确认始终满足 REACH 法规要求。法规确认以官网 <http://echa.europa.eu> 公告为准。

**Note:** Once the declaration is signed, it will be valid forever until the new agreement/declaration is re-signed. However, Annex XVII and SVHC of the REACH Regulation will be updated from time to time every year. The company is obliged to keep abreast of the regulations and the status of hazardous substances in the product. If there is any non-compliance, we will give feedback to your company in time and re-sign this statement, if there is no feedback, it can be regarded as our confirmation that we always meet the requirements of REACH regulations. The confirmation of regulations shall be subject to the announcement on the official website: <http://echa.europa.eu>.